
 

 

Zápis z XXIV. jednání akademického senátu FM ze dne 23.4.2002 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Klára Císařová, Jan �embera, Libor Tůma, Václav 
Kopecký, Bedřich Janeček 

Studenti: Vít Lédl, Josef Novák  

Omluveni: Luká� Bier 

Hosté:  Doc. Dr. Ing. Jiří Mary�ka, CSc., děkan FM 

Program:  

1. Organizace voleb do AS TU 
Senát schválil v�emi hlasy přítomných senátorů volební komisi ve slo�ení: Libor 

Tůma, Milan Hokr, Zdeněk Plíva, Vít Lédl, Luká� Bier, Michal Jirman, Monika 
Matu�ková. 

Sedmi hlasy byl zvolen do funkce předsedy volební komise Libor Tůma. 
2. Různé 

Novák informoval senátory o připravované anketě mezi studenty týkající se jejich 
hodnocení studia a slu�eb fakulty. V diskusi se vyjádřili Mary�ka, Císařová a Lédl. 
Lédl vyslovil zku�enost s tím, �e studenti často pova�ují anketu za zbytečnou, proto�e 
její výsledek nemá �ádné praktické dopady. 

Děkan Mary�ka informoval o termínech zápisu nově přijatých studentů. 
Mary�ka dále vyzval senátory k práci na novelizaci statutu fakulty. 
Císařová vyjádřila vhodnost určení časněj�ího termínu pro rozhodnutí studentů 

vy��ích ročníků pro zařazení do volitelných předmětů. 
Lédl a Novák se vyjádřili ke kvalitě výuky a studijních materiálů některých 

předmětů. Mary�ka vyjádřil zájem a snahu vedení fakulty o vytváření učebních textů 
přístupných na internetu. 

Královcová upozornila na neprůhlednost systému hodnocení ročníkových projektů 
ve 4. ročníku � vedoucí práce přiděluje body bez znalosti vlivu bodového hodnocení 
na výslednou známku. Lédl diskutoval s ostatními senátory o vyvá�enosti bodování 
jednotlivých charakteristik projektu. Diskuse vyústila ve shodu, �e je třeba zrevidovat 
systém hodnocení ročníkových projektů na základě dosavadních zku�eností.  
 
 
Termín pří�tího jednání senátu nebyl stanoven. 
 
 
zapsal Jan �embera, taj. AS FM  
 
 
 
 
 
 

Ing. Jiřina Královcová 
předsedkyně AS FM 

V Liberci dne 23.4.2002 


